
Elmi gre na bolje
Pred enaintridesetimi leti so tovarno izročili
v upravljanje delavcem - v spomin na ta
dogodek so pripravili prvi »Dan Elme«

19. septembra so se delavci
Delovne organizacije ELMA
zbrali na Korantu pri Dolu. Dan
ELME, ki so ga letos organizi-
rali prvič, so posvetili dogodku
pred enaintridesetimi teti, ko je
blla tovarna izročena v uprav-
Ijanje delavcem.

Na srečanju, kjer so se zbrali
tudi upokojenci, so podelili
priznanja jubilantom 2aposle-
ni \z vseh petih temeljnih orga-
nizacij združenaga dela, ki so
po svoji legi precej oddaljem-
druga od druge, so se v špor;-
nih igrah in kulturnem progra-
mu seznanili med seboj.

Bogomir Rebernik, glavni
direktor delovne organizacije,
nam je predstavil ELMO, ki jo
poznamo predvsem po kvali-
tetnih likalnikih. hitrem peka-
ču za pečenje mesa. sušilni av-
bi, čistilniku preprog, plin-
skem vžigalniku, varilniku foli-
je ter drugih elektroinstalacij-
skth izdeikov kot so - stikala.
okovi. sponke ter stroji za ko-
vičenje.

V treh ČrnuŠkih temeljnih or-
ganizacijah združenega dela
ter dveh iz čateža pri Treb-
rjem in Lendave, združuje
svoje delo nekaj manj kot 1500
delavcev.

V zafietku letoinjega leta
tt« v Elml prlpravlll sanacljskl
načrt. Kje so blli vzrokl za ne-
llkvldnott v«*e delovne orga-
rtlzacl|e v zadnjlh letlh?

»Tameljna organizacija
združenega dela, proizvodnja
gospodtnjskih aparatov, je
zaključila lansko leto z izgubo
v viSini 2.957.359,10 dinarjev.
Tudi cetotna delovna organi-

zacija ELMA je beležiia slabe
poslovne rezultate. Zaradi sla-
be orijaniziranosti postovnih
funkcij. predvsem razvoja za-
starele tehnologije, smo v zad-
njih letih predstavili na tržišču
le nekaj novih proizvodov. Tu-
di prevelika odvisnost od koo-
perantov nam zmanjšuje mož-
nost hitrejšega razvoja, istoČa-
sno pa povečuje stroške Cene
so reprodukcijskim materia-
lom naraščafe hitreje kot na-
Sim končnim izdelkom, ki jih je
oblikoval Zvezni zavod za cene
v Beogradu, zato smo se veli-
kokrat znašli v finančnih teža-
vah.

PrepoČasi smo se tudi te-
hnološko prilagajali skuptn-
skemu delu v montaži, zato je
bilo nezadovoljstvo utrujenih
delavcev ob tekočih trakovth
vse večje, njihova fluktuacija
pa je tudi zaradi nestimulativ-
nih osebnih dohodkov nara-
Sčata«

Kako pa *t« potem premo-
stllt nastale težave?

"S široko družbenopolitično
akcijo, v katero smo vključili
vse delavce, smo najprej kritič-
no ugolovili vzroke za nastalo
stanje. OdioČili smo se, da bo-
mo povečaii proizvodnjo vseh
proizvodov, posodobili tehno-
logijo izdelave elementov in
spremenili organizacijo dela,
predvsem razvojnega sektorja.

Naj povemo, da je kar 60 od-
stotkov vseh jugoslovanskih II-
kalnikov na teto izdelanlh v El-
mi. Izvoz pa je po kooperacij-
ski pogodbi z Rovvento vezan
predvsem na zahodnonem&ko
tržišče V sanacijskem načrtu
smo predvideli tudi izgradnjo
novega skladižča polizdeikov
in orodjarne Posodobljeno
opremo, ki predstavlja tri Četr-
tine vseh investicijskih srad-
stev, bomo nabavili na doma-
fiem trgu, nekaj pa bomo izde-
lali pretežno v svojem oddelku
za proizvodnjo strojev in na-
prav.

V prihodnje bomo iskali traj-
nejSe in boij kakovostne poti
izvoza. predvsem na zahodni
trg, seveda pa moramo 5e prej
pridobiti ustrezne ateste.«

Kakšnl pa so vaii letoinjt
poslovnl rezultatl?

Celotni prihodek naše de-
lovne organizacije je bil v le-
tošnjem polletju za 23 odstot-
kov večji od načrtovanega. V
primerjavi z lanskoletnim pa je
bil večji kar za 67,2 odstotka.
Povečall smo prodajo na do-
mačem in tujem trgu. Zaveda-
mo se, da bomo dosegli načr-
tovano proizvodnjo le z vse-
stranskim sodelovanjem in ob-
veščenostjo vseh naših delav-
cev. UspeŠni rezultati sanacije
pa bodo dozoreli čez leto ali'
dve.

VIDA PETROVČIČ


